
 

Referat af l 
AFDELINGSBESTYRELSESMØDE D. 9. august  

 kl. 18.00 2021 
 

Indkaldte: Bitten, Ingrid, Käte, Kim, Peter, Flemming, Katrine og Jacob  
Afbud: Jacob og Kâte  
 

 Valg af ref./dir. Bitten/Peter  

1 Til og fra driften 

Status på punkterne 

Postbokse, som vi har ønsket os i Stenager 

 
Gennemgang af DV-plan, der er ikke nogen ny siden juli. Vi 

får tilsendt de nye beregninger inden budgetmødet den 25. 
august 2021 

 
Døren ved cykelskuret, hvor der har været indbrud, skal 

lukkes permanent.  
 

Der er lavet en beregning af hvor meget det vil koste at få 
klippet hækken ud imod den store p plads. Katrine (GB) 

sender prisen, så vi kan lave et forslag til afdelingsmødet. 
 

Bitten ændrer/noterer de ændringer som der skal laves i 
vedligeholdelsesreglementet og husordenen, og sender dem 

til Katrine (GB) 

 
Borde bænke sæt som er vores jubilæumsgave, hvornår 

kommer de? 
 

Omkring beplantningen på bagsiden af de 3 boligblokke 194 
til 216, for en seddel i postkassen (stueetagen) omkring 

ændring af buskene. De har mulighed for at komme til en 
orientering på vores næste bestyrelsesmøde den 6. 

september 2021. 
 

Hvordan kan det være, at en beboer igen har kunne få 2 
carporte?  

 
Boldbanen i gård 1, skal vi nedlægge den. Vi afventer hvad 

det koster at vedligeholde den, og hvad det vil koste at få 

den nedlagt. Det skal med som et forslag til beboerhuset.  
 

Belysningen ved Molokker, vi ønsker lys som der ligner de 
eksisterende ”Parklamper”  

 
Vi har et ønske om at Pernille vil/kan deltage på et 

bestyrelsesmøde.  
 

Hvornår går de i gang med brolægningen v/gård 2?  
 

 
 



Der er klager over kirsebærtræerne omkring 

omsorgscentret. GB må gerne henvende sig til Glostrup 
Ejendomme. 

 
 

2. Godkendelse af 
referat. 

 

Referat godkendt  

3. Nye punkter til 
dagsorden.  

 
 

 
 

  

 
Hvad skal der stå i beretningen? 

 
Corona, har været lidt stille på beboerdemokratiet, da vi ikke 

har afholdt så mange møder. Så meget drift orienteret. 
Drift, fliser, buskads forskellige steder. 

Arbejdet i ”bobler/celler” under Corona.  
Beboerhuset tilbage 

SU nedlagt, dejligt 
Jubilæum under Corona, derfor ingen fest, øv.  

Multibanen er overtaget af kommunen.  
Skønt med liv i bebyggelsen igen, børn på legepladsen 

 

 
4. OB  

5. Beboerhus  Dato for afholdelse af ny ”genåbning” af beboerhuset 

 
Inventar, nye hynder til havemøbler, hvad kan det koste? 

Katrine undersøger 
 

Forslag, stort køleskab i køkkenet, og halv frys/køl i lokalet, 
hvad kan det koste? Katrine undersøger. 

 
6.   
7.  Legeplads  
8. Indlæg til GB Nyt  
9. Nye datoer  

 

  

10 Evt.   
 

  

                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


